
USODA GRADU
JE ŠE NEZNANA

Kakšna bo usoda izpraznjenega
gradu na Kodeljevem? Kaj bo z Jc-
lovškovo galerijo?

Grad na Kodeljevem je piazen.
Vsi oskrbovanci so se že preselili v
dom upokojencev na Tabor.

V naši občini žc dalj časa pic-
miajujejo, kako bi grad čimbolje
uiedili. Za adaptacijo pa so potrebni
milijoni, ki jih posamezna gostinska
podjetja najbrž nimajo. PredsednDc
občinske skupščine Polde Maček je
namrcč nedavno tega povedal, da
nameiavajo ustanoviti poseben kon-

zorcij za uieditev giajskega kom-
plcksa Kodeljevo.

Za grad se zaenkrat precej za-
nimata Jadranturist, ki bi se rad sam
lotil gradu, pa tudi znano Ijub-
Jjansko gostinsko poiijetje Figovec,
ki že ima v neposredni bližini svoj
lokal z velikim, dobio obiskanim
kegljiščem. Vendar tudi lastništvo
gradu do pred kratkim ni bilo po-
vsem razčiščeno. Bivša kapela v
gradu, sedaj Jelovškova galerija, pa
je že po zakonu zaščitena.

Tod3 naj bo že tako ali drugače.
Naši občani žele, da bi bil grad čim-
prej dostopen vsem in vsakomui.
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